
 

                 Berg menighetsråd 
                                 INNKALLING 

 

 

Møtested: Arbeidskirken 

Møtedato: Onsdag 21.mars 2018 

Tid: 18:30 – 21.30 

SAKSLISTE NR: 4/18 

Åpning: Audun   Servering: Anita   Rydding: Ole Bjørn/Toril 

 

SAKNR. 31/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 27. FEBRUAR 

 

SAKNR. 32/18: BESØK AV REKTOR PÅ BERG SKOLE GURO RIMSTAD 

   Kirke/skolesamarbeid 

   Beredskapsplanen for Berg skole 

   Tv- aksjonen 

 

SAKNR. 33/18:  PRESTEN HAR ORDET 

 

SAKNR. 34/18:  ØKONOMI  

 

SAKNR. 35/18:  NYTT FRA UNDERGRUPPENE 

 

SAKNR. 36/18: BREV TIL MENIGHETSRÅDET MED VEDTAK 

1) Disponering av garasjeanlegget 

2) Hoveddøren til kirken 

3) Solskjerming i vinduet mot syd 

  

SAKNR. 37/18: GUDSTJENESTELISTA FOR HØSTEN  

    

SAKNR. 38/18: DISPONERING AV KIRKEN PÅ LOPPEMARKEDHELG 

1. -2. JUNI 

 

SAKNR. 39/18: NOMINASJON AV NY BISKOP 

    

SAKNR. 40/18: REFERATSAKER  

   Årsmøte Soweto  

   Jubileumsskriftet 

Charlotte Rørth konsert 

Miniseminar om kunstnerisk utsmykking i kirken. Nanset kirke 

onsdag 18.april kl. 19.00.  

Besøk av Larvik kammerkor.  

 

SAKNR. 41/18: ØNSKE FRA TROSOPPLÆRINGSUTVALGET ANGÅENDE 

UNGDOMSARBEID       

SAKNR. 42/18: EVT 

    

VELKOMMEN TIL MØTE! 



 

                 Berg menighetsråd 
                                 MØTEBOK 

 

 

Møtested: Arbeidskirken 

Møtedato: Onsdag 21.mars 2018 

Tid: 18:30 – 21.30 

SAKSLISTE NR: 4/18 

 

Tilstede: Audun Haga, Ole Bjørn Normandbo, Anita Baann Hovd, Heidi Løvereide Kjær, 

Øystein Vestmoen, Liv Randi H. Johnsen, Eldbjørg Evensen og Toril Sæves Jacobsen 

 

Forfall: Ottar Haugen, Åsmund Brøvig og Thorbjørn Gundersen 

 

Audun taler med inspirasjon fra Karsten Isaksen som sa: «jeg har hele tiden tenkt at jeg er på 

vei mot en solnedgang, men nå som jeg nærmer meg tenker jeg mer på det som en 

soloppgang» (fritt etter Karsten Isaksen).  

 

SAKNR. 31/18:  GODKJENNING AV REFERAT FRA 27. FEBRUAR 

Referatet ble godkjent og undertegnet. 

 

SAKNR. 32/18: BESØK AV REKTOR PÅ BERG SKOLE GURO RIMSTAD 

 

Kirke/skolesamarbeid: Den reviderte planen for samarbeid mellom skole og kirke ble 

gjennomgått. MR er glad for dette samarbeidet, og er fornøyd med at videre samarbeid er 

sikret, og planlagt. MR vedtar at skolen får to nøkler til kirken.  

 

Beredskapsplanen for Berg skole: Kirken inngår et samarbeid med Berg skole om skolens 

beredskapsplan. Samarbeidet gjelder bruk av kirken og menneskelig bistand ved behov for 

dette.  

 

Tv- aksjonen: Guro Rimstad er leder av innsamlingsaksjonen TV- aksjonen i «gamle 

Brunlanes». MR har tidligere vedtatt at vi åpner kirken for å organisere denne aksjonen fra 

høsten 2018. Dette vedtaket aktiveres fra 21.10.18. Kirken holder av kirkerommet og blåstua 

denne søndagen. MR skaffer en gruppe (3- 4 stk.) som er vertskap denne dagen, og deltar på 

TV- aksjonen. Heidi er kontaktperson for MR, og ansvarlig for denne gruppa. Guro Rimstad 

skaffer mat og drikke til servering til de som deltar på aksjonen. 

 

SAKNR. 33/18:  PRESTEN HAR ORDET 

Stillingsutlysningen på sogneprest i Berg er lagt ut på nett, og vi sannsynligvis i løpet av få 

dager også legges ut i de aktuelle avisene. I tillegg blir det laget en digital annonse som vi kan 

spre via sosiale medier.  

 

Ny kirkeverge blir vedtatt av Fellesrådet i morgen. I tillegg skal det være avskjedsmiddag for 

Hans Onnarheim. Etter møte erfarer vi at den nye kirkevergen er Sigrid Kobro Stensrød. 

  

SAKNR. 34/18:  ØKONOMI  
 



Har følgende likviditet: 

Larvikbanken Berg 577.500 

Vipps DnB.                 19.500 

Larvikbabken Butikk 216.000 

Tls.                         Kr 813.000 

 

Har da betalt førstehjelpskurs (7.678) og Charlotte Rørth (14.600). 

 

 

SAKNR. 35/18:  NYTT FRA UNDERGRUPPENE 

Diakoniutvalget: Har fått flere henvendelser fra pårørende som setter pris på besøk og bok 

fra menigheten når de har mistet barn eller ektefelle. I tillegg er det mange som også setter 

pris på blomsterhilsen når de har jubileum over en viss alder.  

Det er i dag fire livsnære grupper, og det jobbes for å opprette en ny gruppe. Magnar Holm 

administrerer dette, og er underlagt diakoniutvalget. Det er plass til flere medlemmer i de 

livsnære gruppene.  

 

Huskomiteen: Sak 36/18 er tatt opp som en sak i komiteen. I tillegg jobber de med å erstatte 

gardinene i kirkerommet.  

 

SAKNR. 36/18: BREV TIL MENIGHETSRÅDET MED VEDTAK 

Disponering av garasjeanlegget: Huskomiteen og bruktbutikken har uttalt seg om saken. 

MR vedtar at forslaget ikke støttes, og at det gjeldende vedtaket i MR sak 110/15 fortsatt 

gjelder. 

 

Automatisk døråpner til hoveddøren til kirken: Det er sendt en henvendelse til Øystein 

Langerud på kirkevergekontoret om å ta denne saken og kostnaden den medfører. Ole Bjørn 

sender en ny henvendelse til kirkevergen. 

MR vedtar å støtte dette forslaget, og ønsker at kirkevergekontoret tar denne kostnaden. Det 

er også ønskelig fra MR side at denne døråpneren monteres for å sikre tilgjengelighet for 

funksjonshemmede. 

 

Solskjerming i vinduet mot syd: 

MR vedtar at dette forslaget faller, og at vinduet i syd ikke blir blendet. Av arkitektoniske 

grunner og for kontakt med naturen ønsker vi ikke å støtte dette forslaget.  
 

  

SAKNR. 37/18: GUDSTJENESTELISTA FOR HØSTEN  

Utsettes til neste møte.  

    

SAKNR. 38/18: DISPONERING AV KIRKEN PÅ LOPPEMARKEDHELG 

1. -2. JUNI 

MR vedtar at loppemarkedkomiteen disponerer kirken uka før loppemarkedet. Dette 

innebærer at kirkesalen og blåstua ikke kan leies ut til dåpsfest søndag 3.juni. På 

gudstjenesten 3. juni vil dørene til kirkesalen da være lukket. 

  

SAKNR. 39/18: NOMINASJON AV NY BISKOP 

MR har ingen ytterlige kandidater til nominasjon i tillegg til de fem kandidatene som 

foreligger.  

 



   

SAKNR. 40/18: REFERATSAKER  

Årsmøte Soweto: Toril refererte fra årsmøte. 

 

Jubileumsskriftet: Skriftet selges for 100 kr stk. på Meny, i bruktbutikken, på 

kirkevergekontoret og på bakeren i Havna.  

MR vedtar å sender/leverer et eksemplar av skriftet til nasjonalbiblioteket, 

kirkevergekontoret, Tunsberg bispekontor, Meny, bakeren i Havna, Asko, Berg skole, staben, 

de som har skrevet og MR medlemmenes som en gave.  

Øystein ordner de offentlige etatene og kirkekontoret. Ole Bjørn deler ut de skriftene som skal 

deles ut. MR spør Jan Einar Karlsen om han kan dele ut til de som har skrevet i skriftet. 

 

Charlotte Rørth foredrag. Et vellykket arrangement der det var mange som ga uttrykk for at 

det var et foredrag det var verdt å høre. Det var 350 som deltok på foredraget. Charlotte Rørth 

tok opp religiøse/overnaturlige hendelser, og flere ga uttrykk for at det er fint at også dette får 

plass i vår kirke. Tunklang deltok med flott sang. Offeret denne kvelden ga 18 000 kr. 

Samarbeidet med frikirken gikk flott.  

 

Miniseminar om kunstnerisk utsmykking i kirken. Nanset kirke onsdag 18.april kl. 

19.00. Huskomiteen og Ole Bjørn deltar, og det er hyggelig om det er flere som blir med. 

 

Besøk av Larvik kammerkor. Vi sender dette til Jan Ivar og ber han inngå en avtale.  

       

SAKNR. 41/18: ØNSKE FRA TROSOPPLÆRINGSUTVALGET ANGÅENDE 

UNGDOMSARBEID 

Forespørselen er som følger: 

1) Starte ungdomsklubb for 8. klasse og oppover, høsten 2018.  

2) Klubben kan være fast én lørdag i måneden, hovedsakelig lokalisert i kjelleren. 

3) Innen oppstart ønsker vi at kjelleren (aktivitetsrommet og speiderrommet) kan pusses opp og få et 

mer helhetlig og ungdommelig uttrykk.  

4) Det er ønskelig å engasjere Stine Krogh Hovden i 10% stilling knyttet til ungdomsklubben. 

Trosopplærer Kristina Hvarnes Andersen kan være med å dra i gang, markedsføre, skaffe frivillige, 

og være en «medspiller.» 

Vedtak: MR vedtar at de stiller seg bak forslaget med følgende presisering; Det startes en 

prosess med å etablere en givertjeneste der midlene går til ungdomsarbeid. 10% stilling til 

ungdomsklubb finansieres av Berg menighet det første året som et forsøksprosjekt. (MR 

vedtar å bruke inntil 100.000. Det brukes et fond vi har vedr. trosopplæring ( mellom 40000 

og 50000 kr.); samt ca 50% av fjorårets overskudd (avsatt til disposisjonsfond). 

  

Trosopplæringsutvalget gis myndighet og oppgaven med å oppnevne en komite, og må 

komme med en framdriftsplan til neste MR. 

AU i samarbeid med Kristina og personalsjefen tar en prat med Stine Krogh Hovden om 

hennes evt. stilling.  

Når det gjelder disponering av rommet informerer/snakker AU med bruktbutikken, Toril 

snakker med speideren og Ole Bjørn snakker med huskomiteen. Det holdes også en dialog 

med Brunlanes Frikirken om at vi starter opp et ungdomsarbeid.  

 

SAKNR. 42/18: EVT 

    

VELKOMMEN TIL MØTE! 



 


